
با ۹هزار و ۲۷ میلیارد تومان سرمایه گذاری در سال ۹۹ به دست آمد؛

 رتبه پنجم کرمان 
در سرمایه گذاری صنعتی

 میزان ســرمایه گذاری صنعتی ناشــی از پروانه های بهره برداری 
صادره در سال ۹۹ برابر با ۲۰۷ هزار میلیارد تومان بود که نسبت 

به سال ۹۸ بیش از ۲ برابر شد.
بنا به گزارش وزارت صنعت، معدن و تجارت، علاوه بر آن، میزان 
اشتغال ناشی از این پروانه ها با رشد ۲۳.۴ درصدی برابر با ۱۴۲ 
هزار نفر و تعداد پروانه های صادره با رشــد ۱۰ درصدی برابر با 
هفت هزار و ۴۷۳ فقره بوده است. بر اساس اطلاعات اخذ شده 
از سازمان های صنعت، معدن و تجارت ۳۱ استان کشور و جنوب 
کرمان در صدور پروانه بهره برداری، استان های آذربایجان شرقی 
)۵۵۳ فقره(، اصفهان )۵۰۸ فقره(، خراسان رضوی )۵۰۳ فقره(، 

تهــران )۴۵۵ فقــره( و قزویــن )۴۴۰ فقــره(، به ترتیب بیشــترین 
میزان عملکرد را در تعداد پروانه های بهره برداری صادره نسبت 

به سایر استان های کشور داشته اند.
بیشترین رشد در تعداد پروانه های صادره نیز به ترتیب مربوط 
به استان های اردبیل )۷۴ درصد(، خراسان جنوبی )۷۳ درصد(، 
بوشــهر )۵۲.۸ درصــد(، همــدان )۴۱ درصــد( و گلســتان )۳۹.۷ 

درصد( بوده است.

سرمایه گذاری صنعتی  
از منظر حجم ســرمایه پروانه بهره برداری، رتبه های نخســت تا 

پنجم بیشترین سرمایه گذاری صنعتی به بهره برداری رسیده در 
سال ۹۹، به ترتیب مربوط به استان های خوزستان )۶۰ هزار و 
۲۹۷ میلیــارد تومــان(، مرکزی )۱۷ هــزار و ۸۷۳ میلیارد تومان(، 
چهارمحــال و بختیــاری )۱۵ هــزار و ۳۰۵ میلیــارد تومــان(، ایــلام 
)۱۱ هــزار و ۹۵۲ میلیــارد تومــان( و کرمــان )۹ هــزار و ۲۷ میلیارد 

تومان( بوده است.
استان های خوزستان )بیش از ۶ هزار و ۷۰۰ درصد(، چهارمحال 
بختیاری )بیش از چهار هزار و ۷۰۰ درصد(، ایلام )بیش از ۲ 

هزار و ۹۰۰ درصد(، مرکزی )افزون بر یک هزار 
و ۱۰۰ درصــد( و زنجــان )۷۵۹ درصــد( نیــز از 
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صفحه 3
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ساز جدایی نماینده جیرفت و عنبرآباد؛

طرح استان کرمان جنوبی در 
 کمیسیون شوراها 

بررسی می شود
نماینده مردم جیرفت و عنبرآباد در مجلس شــورای اســلامی 
از اعــلام وصــول طــرح مهــم اســتان کرمان جنوبــی در صحن 
علنی مجلس شــورای اســلامی خبر داد و گفت: این طرح به 
طور رســمی در کمیســیون شــوراها و امور داخلی کشور مورد 

رسیدگی بیشتر قرار خواهد گرفت.
ذبیــح الله اعظمــی اظهــار داشــت: بــر اســاس گفتــه یکــی از 
اعضای کمیسیون شوراهای مجلس از بین طرح های تاسیس 
استان های جدید ارائه شده به مجلس، طرح استان کرمان 
جنوبــی بــه خاطــر فراهم بودن عمده زیرســاخت هــا از جمله 

ادارات کل مستقل، مجموعه شهرستان ها با یک فرهنگ و 
منبع اقتصادی مشترک بهترین شرایط را برای استقلال دارد. 
وی ادامــه داد: بنابرایــن امیــد بــرای اســتقلال ایــن منطقــه و 
شکل گیری استان جنوبی کرمان بیش از سایر طرح هاست.

اعظمــی بــه تشــریح  نقــاط قوت و ظرفیت هــا و قابلیت های 
جنوب استان کرمان پرداخت و  با اشاره به 
اینکه این استان پهناور ترین استان کشور 

درباره مهم ترین و حیاتی ترین موضوع زندگی این روزها هشدار می دهیم؛

فرصت را از دست ندهید

روزگاری نه چندان دور مطبوعات از به کار بردن کلمه بحران 
در تیترهــای خــود پرهیز می کردند، مبــادا به اضطراب مردم 
بیفزایند. اما اکنون این کلمه، عادی ترین و پرکاربردترین واژه 
در نشــریات اســت. در میانه بحران های گریبان گیر کشــور، 
در پس جدل های تن به تن و آشــکار مســوولان و درشــرایطی 
که به روزهای تعیین کننده و سرنوشت ساز انتخابات نزدیک 

می شویم...
... مــا بــه نمایندگــی از مردمــی کــه صدایشــان در هیاهــوی 
رویدادهــا گــم شــده اســت، دربــاره مهم تریــن و حیاتی ترین 
موضوع زندگی این روزها هشــدار می دهیم: تامین و توزیع 
واکســن بایــد اولیــن ماموریــت همه دســتگاه های حاکمیتی 

باشد.
ماه هاســت کــه جریــان زندگی در همه جای جهان از مســیر 

عــادی خود خارج شــده اســت. ویــروس کرونا هــم جان های 
زیــادی گرفتــه، هــم اقتصادهــا را زمین گیــر کــرده و هم روان 
فــردی و جمعــی و آینــده نســل بعــدی را در معــرض تهدیــد 
جدی قرار داده  است. این یکی از معدود رویدادهای تاریخی 
اســت کــه همــه جهــان را درگیــر کــرده اســت و هنــوز دربــاره 
پیامدهای اجتماعی، اقتصادی، سیاسی، بهداشتی و روانی 
آن جمع بندی روشنی وجود ندارد. در ماه های نخست هجوم 
این ویروس مرگبار، پیشرفته ترین و ثروتمندترین کشورهای 
جهان هم در مقابل پیش بینی ناپذیری این موج خلع سلاح 
شــدند. امــا چنــد ماهی اســت کــه آن آشــفتگی اولیه کم کم 

جــای خــود را به برنامه ریزی برای مقابله با 
بحران کرونا داده و در بسیاری از کشورها، 
بارقــه ای از امیــد نمایــان شــده اســت. در 

   یادداشت 
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گام دیگری در مسیر تعهد به مسئولیت اجتماعی؛

 امتیاز تیم فوتبال 
 بانوان شهرداری بم 

به »مجتمع خان خاتون« واگذار شد

در نشســت مشــترک فرمانــدار و شــهردار بــم بــا دکتر بابک اســماعیلی 
مدیرعامــل مجتمــع معدنــی و فــرآوری روی خان خاتــون، قــرارداد نهایــی 
واگذاری امتیاز تیم فوتبال شــهرداری این شــهر به مجتمع خان خاتون 
امضا شد تا این مجتمع معدنی و فرآوری به عنوان یک بنگاه اقتصادی 
موفق و پیشرو، گام بلند دیگری در مسیر تعهد به مسئولیت اجتماعی 

خود برداشته باشد.
مدیرعامل مجتمع معدنی و فرآوری روی خان خاتون بم در این نشست 
گفت: تیم شهرداری بم یک تیم بسیار قوی و منسجم است و ما فقط 
می خواهیم به لحاظ مالی این تیم را حمایت کنیم تا دغدغه ای در این 
خصــوص نداشــته باشــند و در مســائل مدیریتــی و فنــی فعــلا تغییراتی 

ایجاد نخواهیم کرد.
دکتر بابک اســماعیلی اظهارداشــت: یکی از دلایلی که بنده این کار را 
قبــول کــردم حمایــت از بانوان بوده زیرا می دانم ورزش بانوان به صورت 
جدی حمایت نمی شود. وی ادامه داد: هیچگاه دید انتفاعی به این مساله 

نداشته و ندارم و برای من فقط مردم بم مهم هستند.
دکتراسماعیلی تصریح کرد: نگهداشتن یک تیم کار بسیار بزرگی است 
و بــا توجــه بــه جایــگاه تیم فوتبال بانوان بــم امیدواریم بتوانیم تیم را در 

همین وضعیت حفظ کنیم.
فرمانــدار بــم نیــز در ایــن نشســت گفت: هــدف از انتقال این اســت که 
تیــم فوتبــال بانــوان بــم به عنوان یک برند توانســته در کشــور افتخارات 
خوبی را به سرپرســتی و مربی گری خانم مرضیه جعفری و حمایت های 
شــهرداری داشــته باشــد که با توجه به وضعیت مجموعه شهرداری این 

تیم به مجموعه اقتصادی خان خاتون واگذار شد .
هادی شهسوارپور بیان کرد: این معدن فعالیت های اجتماعی زیادی را 
در ســطح شهرســتان انجام می دهد که یکی از این فعالیت ها در بحث 
ورزش است که امیدواریم با تمام وجود به ورزش شهرستان بم بخصوص 

ورزش بانوان کمک کنند و  با استفاده از ظرفیت های بم استعدادیابی 
و آینده سازی شود.

وی ادامه داد: تیم فوتبال بانوان برای بم می ماند و افتخارآفرینی می کند 
و مهم نیست چه نام و اسمی در پسوند این تیم قرار بگیرد.

شهردار بم نیز در این نشست ضمن یادآوری تیم داری ۱۴ ساله شهرداری 
بم گفت: شهرداری دین خود را به ورزش بم ادا کرده است و در مقطعی 
از زمان درآمد بالایی داشته و جوابگوی هزینه های تیم داری بوده است، 
اما امسال و چند سال گذشته با مشکلات مالی زیادی روبه رو شده و 
نتوانسته به خوبی به تعهداتش عمل کند و همین امر باعث شد تا به 

دنبال راه حل اساسی باشیم.
 محمــد بنــی اســدی بیــان کرد: تیم بانــوان یک تیم حرفه ای و  مطرح در 
کشــور اســت و درســت نیست همیشه درگیر مســایل مالی باشد ، این 
جابجایــی و واگــذاری حداقــل ایــن دغدغــه را از تیم مرتفع خواهد کرد  و 

شاهد رشد و ارتقای بیش از بیش تیم خواهیم بود .
شهردار بم اظهارداشت: مردم نگران و دغدغه این را نداشته باشند که 
بــم یــک برنــد را از دســت می دهد بلکه فقــط از واحدی به واحد دیگری 
در شــهر بــم منتقــل مــی شــود و بــا توجه به شــناخت و نــگاه حرفه ای و 
کارشناسی مجموعه مدیریت مجتمع خان خاتون هیچ جای نگرانی برای 

مردم و مسئولان باقی نمی ماند .
وی خاطرنشــان کــرد: از آن جــا کــه شــهرداری بم هیچ مبلغــی بابت این 
واگذاری دریافت نکرده است بنابراین هر زمان که این مجتمع اقتصادی  
از حمایت تیم انصراف دادند این تیم به شهرداری بم برگردانده خواهد 

شد .
براساس این گزارش بابک اسماعیلی تیم پینت بال داتیس که قهرمان 
آســیا و اقیانوســیه اســت را نیز مدیریت می کند. تیم فوتبال بانوان بم 

هفت دوره قهرمان لیگ برتر بانوان کشور بوده است.

با حضور وزیر صمت انجام شد؛

رونمایی از طرح آزادسازی ۶ هزار محدوده و معدن غیرفعال کشور
صفحه 3
را بخوانید

جناب آقای مهندس میعاد ایران نژاد
مدیریت محترم حوزه مدیرعامل و روابط عمومی شرکت توسعه آهن و فولاد گل گهر 

انتصاب شایسته جنابعالی به مدیریت حوزه مدیرعامل و روابط عمومی شرکت توسعه آهن و فولاد گل گهر را تبریک گفته و 
از خداوند منان توفیق روزافزون جنابعالی که از تجارب ارزنده و کارنامه موفق در این عرصه برخوردارید را مسئلت می نماییم.

هفته نامه »اقتصاد کرمان«

جناب آقای مهندس محسن جهانپور
معاونت محترم شرکت توسعه آهن و فولاد گل گهر 

انتصاب شایسته جنابعالی به سمت معاونت مالی و نیروی انسانی شرکت توسعه آهن و فولاد گل گهر را تبریک عرض نموده 
و از خداوند منان،توفیق روزافزون جنابعالی برای خدمت توام با سربلندی را مسئلت داریم.

هفته نامه »اقتصاد کرمان«


